



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 26:e april 2024 kl. 17:15

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]

Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DvL]

Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]

SAMO: Lovisa Flodman [LoF]

Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:33

[LF]

§2. Val av justeringsperson

Mötet väljer [Lovisa] till justeringsperson

[LF]

§3. Val av mötessekreterare

Mötet väljer [Einar Oldberg] till mötessekreterare

[LF]

§4. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar.

[LF]

§5. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen

[LF]

§6. Föregående protokoll (240416)

Mötet godkänner föregående protokoll [240416]

[LF]

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

Skickat ut kallelser angående sektionens möte 4 och förberett

allt med det, har även skickat ut information angående

styrelsemötet och förbereder för kommande vecka. Börjat

kolla på hur man lämnar över på bästa sätt till nästa ordf., har

[LF]

[DvL]

[LE]

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)

Einar Oldberg

Sekreterare (Einar Oldberg)



- svarat på en hel del mail och skickat in alkoholtillstånd för DKV. Hållit i student voice med resten av styrelsen. Varit behjälplig för kommittéer och fortsatt dagligt arbete. Varit med på teambuilding. [LoF]
[AN]
- b. *Vice ordförande*
Hållit i Student Voice tillsammans med resten av Styret. Varit med på teambuilding och vann bowlingen. Har varit med på OSA-rond för TIDSL, hållit i intervjuer för valberedningen samt dagligt arbete. [EO]
[ES]
- c. *Ekonomiansvarig*
Svarat på mail, haft bokföringskväll, hjälpt kassörer med bokslut och frågor, haft kontakt med revisorer, gjort en preliminär budget till 24/25, varit med på Student Voice, svarat Sandra från Schenker, jagat efter bankkortet. [LF]
- d. *SAMO*
Hållit i Student Voice tillsammans med resten av Styret. Varit med på teambuilding och vann nästan bowlingen. Har varit med på OSA-rond för TIDSL. Hållit i intervjuer för Valberedningen. Startat sökningen för JämH. Samtal med studenter. [LF]
[LF]
- e. *Arbetsmarknadsansvarig*
Medverkar ej.
- f. *Utbildningsansvarig*
Deltagit under student voice, fortsatt med utredningen av skidresan, intervjuer för valberedning. Pratad med SnH angående verksamhetspunkter för kommande år, färdigställt arbetsrapport för UA. Fortsatt dagligt arbete.
- g. *Informationsansvarig* [LF]
Medverkar ej.

Beslutsfrågor

§8. Nomineringar till valberedningen 2024/2025

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)

Einar Oldberg

Sekreterare (Einar Oldberg)



Beslut: Mötet beslutar att nominera följande personer till valberedningen 2024/2025:

Rebecca Drott

Anton Savolainen

Albin Bladh Hazard

Jonathan Rootzén

Josefine Thorell

Isabel Björklund

§9. Kickoff med kommittéerna

Beslut: Mötet beslutar att anordna en kommittékickoff under dagen den 10:e maj 13:15.

§10. Äskning skHål - Teambuilding

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§11. Äskning NollK - jourtelefon

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

Diskussionsfrågor

§12. Vem gör vad på sektionens möte

Alexander står för pizzor och matpref, Lovisa köper godis, mjölk, bestick, fika och dricka. Douglas köper blommor till Veronica och sju rosor till nya styrelsen. Einar fixar kaffe.

§13. Sammankomst med äldre styrelsemedlemmar

Mötet diskuterar inför kommande sammankomst med äldre styrelsemedlemmar.

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)

Einar Oldberg

Sekreterare (Einar Oldberg)



Formalia

§14. Övriga frågor

[Lovisa]: NollK undrar över ett pHoto-arr på Mottagningen, vanlig sittning istället för nolluppdragspub?

Svar: Vi uppmanar till att det inte ska vara en till sittning, men tycker det låter kul att göra om arrangemanget på något vis.

[Douglas]: Nytt namn på rustet från TE-KÅ till SKILL?

Svar: Godkänt

[Douglas]: ValB har inte hunnit med alla intervjuer, så de vill att vi ska hålla i det?

Svar: Vi i styret hinner inte, så ska kolla igen med ValB ifall det går att lösa

§15. Nästa möte (240513)

17:15

§16. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§17. Mötets avslutande

Linus förklarar mötet avslutat kl. 19:17

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Linus Fäldt

Justeringsperson (Lovisa Flodman)

Einar Oldberg

Sekreterare (Einar Oldberg)